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Det ble den 15.06.23 avholdt styremøte i Alstahaug & Leirfjord Jeger- og 
Fiskerforening på klubbhuset i Novika.   
 
Til stede: Ikke oppført i referat.  
 
Sak nr. 19/2023 Godkjenning av forrige møteprotokoll 
Godkjent.   
 
Sak nr. 20/2023 Økonomi  
Jan legger fram status. På konto dd. 188 464,-  
Regninger til forfall på 27 000,-  
Penger på tur inn, ca. 80 000,-  
Vi er fortsatt avhengig av penger inn for å nå budsjettmål.  
Kasserer har stålkontroll på penger inn og ut.  
 
 Sponsing 
Christer informerer om de sponsorene vi har fått til nå.  
2 kontrakter på 10 000,- x 3 år og en kontrakt på 5 000,- x 3 år.  
Christer, Jan og Harald Inge jobber videre med sponsorer.  
Christer skal ha møte med Sparebank 1 Helgeland på fredag for å høre angående 
samarbeidsavtale.  
 
Sak nr. 21/2023 Hytte, veien videre 
Roger har vært innom hytta. Båt og alt ser ok ut.  
Førstepri: Dør på toalett, få ut det som er i gang, få ferdig uthus.  
Roger og Morten legger plan angående dugnad. Christer prøver å skaffe 
dugnadsfolk.  
 
 
Sak nr. 22/2023 Videre utleie av klubbhus 
Morten får kalender opp å gå. Har 2 utleie på kalenderen i sommer.  
Monica avgjør om vi leier ut eller ikke.   
 
  
Sak nr. 23/2023 Hundeluftegård 
Følgende bør gjøres: Lage mer klopping, flytte gjerde og port fra våtområde. Halvor 
Asper hører med kommune angående søppeldunk for hundeposer.  
Christer hører med Ørjan om å få slått gresset.  
 
 
  
Sak nr. 24/2023 Garasjeanlegg? 
Morten legger frem ideen om garasjeanlegg/undervisningsanlegg. Styret er positiv til 
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å starte forprosjektering og planlegging. Christer og Morten starter å se på 
prosjektet. Styret sier ok til å starte forprosjekt.  
 
Sak nr. 25/2023 Eventuelt 
Roy ønsker innkjøp av traktorklipper. Vi har pr dags dato ikke økonomi, men ser på 
dette i budsjett for 2024. 
 
Halvor Asper informerer om fiskesommer. Fiskeutvalget har tatt kontakt med 
grunneier av Dalvatnet og avtalt arrangering av fiskesommer 18. Juni.  
Fiskesommer arrangeres sammen med det lokale Røde Kors.  
Utvalget ønsker gjerne hjelp med arrangering. Vi har fått 8000,- til arrangementet fra 
NJFF.  
Utvalget ønsker å arrangere fiskesommer 2, Ronny Rølvåg har tatt kontakt med 
Kystlaget om å arrangere sammen med oss. Vi har fått 8000,- til dette 
arrangementet også.  
 
Øvre Forsland Kraftverk, arrangement for HK 
Christer informerer kort om arrangementet i Forslandsdalen. Vi klarte å stille nok til 
dugnad og får 42 000,- for jobben.  
 
 
  
 
 
 
 


